
This website uses cookies to improve the user's experience during working with our network and to provide users with dedicated services and
functions. By further use you agree with that.OKDetails

Адрес Goel Scientific Glass Works Ltd 
D-10, Sardar Estate 
Ajwa Road, Vadodara  
390 019, Gujarat State

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Borosilicate Glass is the most suitable M.O.C. for chemical equipment due to its inertness, visibility and smooth surface.

We are mainly manufacturer and supplier of Laboratory, Industrial and custom glassware. 
Few of our latest achievements are Design, manufacture and supply in glass as below: 
1. Rotary evaporator up to 800 L (Largest in the world). 
2. Spherical vessel up to 500 L. 
3. Cylindrical vessel up to 800 L. 
4. Heat Exchanger up to 50 sq. m. 
5. Column and its components up to 800DN. 
6. 800 kg/hr, H2SO4 concentration plant from 70% to 95% 
7. 200 L Jacketed Reactor. 
8. De nitration system. 
9. Scrubbing system for HCl, Cl2, Br2, HBR, Nox, H2S , Phosgene

Company Profile of Goel Scientific Glass Works Ltd

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
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условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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